
 

 

 

ПОЛТАВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 

восьмого скликання 

 

ПРОТОКОЛ 

засідання постійної комісії з питань  

екології та раціонального природокористування 

 

26 жовтня 2023 року м. Полтава № 19 

 

 

Головуючий: Корф Євген Анатолійович – голова постійної комісії обласної 

ради з питань екології та раціонального природокористування (у режимі 

відеоконференції). 

 

Присутні члени постійної комісії: Мінязев Вячеслав Данилович – перший 

заступник голови постійної комісії (у режимі відеоконференції), Мазур Сергій 

Володимирович – заступник голови постійної комісії (у режимі 

відеоконференції), Аранчій Яніна Сергіївна – секретар постійної комісії (у 

режимі відеоконференції), Бовдир Олексій Васильович (у режимі 

відеоконференції), Жук Сергій Миколайович (у режимі відеоконференції), 

Корецький Микола Борисович, Кравченко Дмитро Васильович (у режимі 

відеоконференції), Москалик Іван Володимирович (у режимі відеоконференції), 

Прокопчик Валерія Юріївна (у режимі відеоконференції), Сухань Олександр 

Якович (у режимі відеоконференції) – члени постійної комісії.  

 

Відсутні члени постійної комісії: Грекова Марина Миколаївна, Коваленко 

Геннадій Борисович– члени постійної комісії. 

 

Склад постійної комісії – 13 осіб. Присутні – 11 осіб. Засідання є правомочним. 

 

Засідання постійної комісії обласної ради з питань екології та раціонального 

природокористування відбулося із застосуванням режиму відеоконференції. 

 

Запрошені та присутні: 

 

 

Біленький 

Олександр Юрійович 

 

 

голова Полтавської обласної ради 

Дроботенко 

Олеся Олександрівна 

начальник відділу інвестиційної діяльності та 

проектного менеджменту виконавчого апарату 

обласної ради 
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Лемешко 

Олександр Миколайович 

перший заступник голови Полтавської обласної 

ради 

 

Метельська 

Лариса Євгенівна 

начальник відділу юридичного забезпечення 

виконавчого апарату обласної ради 

 

Руроєва 

Лілія Олександрівна 

 

заступник голови Полтавської обласної ради 

 

Синявська 

Тамара Григорівна 

заступник керівника апарату – керуючий 

справами виконавчого апарату обласної ради 

 

Смотрицька 

Людмила Олександрівна 

 

депутат Полтавської обласної ради 

Таранова 

Тетяна Анатоліївна 

 

начальник відділу з питань земельних відносин 

та надрокористування виконавчого апарату 

Полтавської обласної ради 

 

Фролов 

Сергій Олександрович 

директор Департаменту агропромислового 

розвитку Полтавської обласної військової 

адміністрації 

 

Представники засобів масової інформації 

 

Корф Є.А., голова постійної комісії, ознайомив присутніх з проєктом 

порядку денного постійної комісії та запропонував прийняти його за основу. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 11, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

ВИРІШИЛИ: прийняти запропонований проєкт порядку денного за основу. 

 

Корф Є.А., голова постійної комісії, запропонував включити до порядку 

денного засідання постійної комісії питання «Про використання коштів фонду 

охорони навколишнього природного середовища Полтавської області в 

2023 році». 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 11, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

ВИРІШИЛИ: підтримати пропозицію голови комісії щодо включення питання 

до порядку денного засідання комісії. 

 

Корф Є.А., голова постійної комісії, запропонував прийняти порядок 

денний в цілому. 
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ГОЛОСУВАЛИ: за – 11, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

ВИРІШИЛИ: прийняти порядок денний засідання постійної комісії в цілому. 

 

Сформований порядок денний: 

 

1. Про хід виконання Програми ефективного використання земельних 

ресурсів Полтавщини на період 2022 – 2027 роки. 

2. Про хід виконання Програми поводження з побічними продуктами 

тваринного походження та забезпечення діагностики і оперативного виявлення 

збудників інфекційних хвороб, спільних для людей і тварин, на території 

Полтавської області на 2021 – 2025 роки. 

3. Про розгляд питання «Про оголошення ландшафтного заказника 

місцевого значення "Ковалівський"». 

4. Про розгляд питання «Про зміну меж (розширення) орнітологічного 

заказника місцевого значення "Будникове"». 

5. Про розгляд питання «Про зміну меж (розширення) гідрологічного 

заказника місцевого значення "Артополот"». 

6. Про розгляд питання «Про зміну меж (розширення) ботанічного 

заказника місцевого значення "Великий ліс"». 

7. Про розгляд питання «Про зміну меж (розширення) ландшафтного 

заказника місцевого значення "Новосанжарський"». 

8. Про розгляд питання «Про оголошення ландшафтного заказника 

місцевого значення "Нелюбівський"». 

9. Про розгляд питання «Про зміну меж регіонального ландшафтного 

парку "Диканський"». 

10. Про розгляд питання «Про внесення змін до Переліку 

природоохоронних заходів для фінансування з фонду охорони навколишнього 

природного середовища Полтавської області в 2023 році». 

11. Про використання коштів фонду охорони навколишнього природного 

середовища Полтавської області в 2023 році. 

12. Різне. 

 

Корф Є.А., голова постійної комісії, запропонував затвердити регламент 

роботи постійної комісії: 

− для виступів – до 5 хв.; 

− для пропозицій – до 3 хв.; 

− в обговоренні питань порядку денного в першу чергу слово надається 

членам постійної комісії. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 11, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

ВИРІШИЛИ: затвердити регламент роботи постійної комісії. 
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Перед початком розгляду питань порядку денного Корф Є.А., голова 

постійної комісії, повідомив, що відповідно до рекомендацій з питань 

запобігання та врегулювання конфлікту інтересів у Полтавській обласній раді, у 

разі наявності у присутніх на засіданні постійної комісії депутатів обласної 

ради конфлікту інтересів при розгляді питань порядку денного, вони мають 

врегулювати його шляхом своєчасного самостійного публічного оголошення 

про це під час засідання. 

 

Москалик І.В., член постійної комісії, поскаржився на організацію роботи 

постійної комісії обласної ради з питань екології та раціонального 

природокористування та порушив питання необхідності внесення змін до 

Положення про фонд охорони навколишнього природного середовища 

Полтавської області, Порядку планування та фінансування природоохоронних 

заходів з фонду охорони навколишнього природного середовища Полтавської 

області. 

 

Корф Є.А., голова постійної комісії, акцентував увагу на необхідності 

своєчасного ознайомлення членів постійної комісії обласної ради з питань 

екології та раціонального природокористування з матеріалами засідань та 

запропонував надсилати їх по мірі надходження до обласної ради. 

 

Розгляд питань порядку денного. 

 

 

1. СЛУХАЛИ: Про хід виконання Програми ефективного використання 

земельних ресурсів Полтавщини на період 2022 – 2027 роки. 

Фролов С.О., директор Департаменту агропромислового розвитку 

Полтавської обласної військової адміністрації, повідомив, що рішенням десятої 

позачергової сесії Полтавської обласної ради восьмого скликання від 24.12.2021 

№ 361 затверджено Програму ефективного використання земельних ресурсів 

Полтавщини на період 2022 – 2027 роки (далі – Програма) (зі змінами). 

Наголосив, що реалізація Програми дає можливість: 

− проводити моніторинг земельних ресурсів Полтавщини; 

− здійснювати державний контроль за використанням та охороною 

природних ресурсів; 

− створювати екологічно-безпечні умови проживання населення і ведення 

господарської діяльності; 

− зберігати ландшафтні і біологічні різноманіття; 

− підвищувати продуктивність земель лісового фонду; 

− сприяти в реалізації державної політики у сфері земельних відносин, 

спрямованої на збалансоване забезпечення потреб населення і галузей 

економіки у земельних ресурсах. 

Звернув увагу на те, що заходами Програми передбачено проведення у 

2022 – 2027 роках інвентаризації 20 тис. га земель під полезахисними лісовими 
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смугами та 16,5 тис. га земель водного фонду. Загальна потреба в коштах на 

2023 рік на проведення інвентаризації земель під полезахисними лісовими 

смугами складає – 2,6 млн грн, з них за рахунок коштів органів місцевого 

самоврядування – 1,8 млн грн. У 2023 році двадцять територіальних громад 

області подали заявки на проведення інвентаризації земель зайнятих 

полезахисними смугами, розташованих на землях сільськогосподарського 

призначення на площі 4 тис. га. Потреба в інвентаризації земель водного фонду 

на 2023 рік складає 377 га. У 2023 році вісім територіальних громад області 

подали заявки на проведення інвентаризації земель водного фонду. 

Зазначив, що рішеннями пленарного засідання двадцять третьої сесії 

Полтавської обласної ради восьмого скликання від 30.05.2023 № 614 та № 615 

затверджено зведений пооб’єктний перелік робіт з інвентаризації земельних 

ділянок водного фонду, витрати щодо яких підлягають компенсації за рахунок 

коштів обласного бюджету, що надходять у порядку відшкодування втрат 

сільськогосподарського і лісогосподарського виробництва та зведений 

пооб’єктний перелік робіт з інвентаризації земельних ділянок зайнятих 

полезахисними лісовими смугами, розташованих на землях 

сільськогосподарського призначення, витрати щодо яких підлягають 

компенсації за рахунок коштів обласного бюджету, що надходять у порядку 

відшкодування втрат сільськогосподарського і лісогосподарського 

виробництва. 

 

Корф Є.А., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії з 

проєктом рекомендацій та запропонував визначитись і проголосувати. 

  

ГОЛОСУВАЛИ: за – 11, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію директора Департаменту агропромислового розвитку 

Полтавської обласної військової адміністрації Фролова С.О. взяти до відома. 

2. Рекомендувати Департаменту агропромислового розвитку Полтавської 

обласної військової адміністрації та Департаменту екології та природних 

ресурсів Полтавської обласної військової адміністрації забезпечити подальше 

виконання Програми ефективного використання земельних ресурсів 

Полтавщини на період 2022 – 2027 роки та реалізацію визначених у ній заходів. 

 

 

2. СЛУХАЛИ: Про хід виконання Програми поводження з побічними 

продуктами тваринного походження та забезпечення діагностики і 

оперативного виявлення збудників інфекційних хвороб, спільних для людей і 

тварин, на території Полтавської області на 2021 – 2025 роки. 

Фролов С.О., директор Департаменту агропромислового розвитку 

Полтавської обласної військової адміністрації, повідомив, що рішенням п’ятої 

сесії Полтавської обласної ради восьмого скликання від 06.07.2021 № 201 

затверджено Програму поводження з побічними продуктами тваринного 
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походження та забезпечення діагностики і оперативного виявлення збудників 

інфекційних хвороб, спільних для людей і тварин, на території Полтавської 

області на 2021 – 2025 роки (далі – Програма). Зазначив, що метою Програми є 

вирішення проблеми з утилізацією побічних продуктів тваринного походження 

в області, зменшення випадків розповсюдження небезпечних інфекційних 

захворювань шляхом швидкого виявлення гостроінфекційних захворювань, 

покращення епізоотичної, екологічної, епідеміологічної ситуації в області. 

Наголосив, що протягом 2023 року фінансування заходів Програми не 

здійснювалося.  

 

Корф Є.А., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії з 

проєктом рекомендацій та запропонував визначитись і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 11, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію директора Департаменту агропромислового розвитку 

Полтавської обласної військової адміністрації Фролова С.О. взяти до відома. 

2. Рекомендувати головним виконавцям Програми поводження з 

побічними продуктами тваринного походження та забезпечення діагностики і 

оперативного виявлення збудників інфекційних хвороб, спільних для людей і 

тварин, на території Полтавської області на 2021 – 2025 роки забезпечити 

подальше її виконання та реалізацію визначених у ній заходів. 

 

 

3. СЛУХАЛИ: Про розгляд питання «Про оголошення ландшафтного заказника 

місцевого значення "Ковалівський"». 

 

ВИСТУПИЛИ: Корф Є.А., голова постійної комісії, повідомив, що проєктом 

рішення пропонується оголосити ландшафтним заказником місцевого значення 

«Ковалівський» територію в долині річки Коломак, між околиць с. Ковалівка, 

с. Верхоли, с. Соснівка на території Полтавської міської територіальної 

громади Полтавського району Полтавської області. Зазначив, що прийняття 

рішення сприятиме збереженню унікальних та типових ландшафтів області, 

цінних видів тварин і рослин, розвитку екомережі, збільшенню площі 

природно-заповідного фонду Полтавської області на 72,7409 га. 

Ознайомив членів постійної комісії з проєктом рекомендацій та 

запропонував визначитись і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 11, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

ВИРІШИЛИ: підтримати проєкт рішення обласної ради «Про оголошення 

ландшафтного заказника місцевого значення "Ковалівський"». 
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4. СЛУХАЛИ: Про розгляд питання «Про зміну меж (розширення) 

орнітологічного заказника місцевого значення "Будникове"». 

 

ВИСТУПИЛИ: Корф Є.А., голова постійної комісії, повідомив, що проєктом 

рішення пропонується змінити (розширити) межі території орнітологічного 

заказника місцевого значення «Будникове» площею 51,50 га, оголошеного 

рішенням вісімнадцятої сесії Полтавської обласної ради четвертого скликання 

від 23.03.2005 «Про оголошення територій та об’єктів природно-заповідного 

фонду місцевого значення», на 17,30 га на околиці с. Васьки на території 

Опішнянської селищної ради Полтавського району Полтавської області. 

Зазначив, що прийняття рішення сприятиме збереженню унікальних та типових 

ландшафтів області, цінних видів тварин і рослин, розвитку екомережі, 

збільшенню площі природно-заповідного фонду Полтавської області на 

17,30 га. 

Ознайомив членів постійної комісії з проєктом рекомендацій та 

запропонував визначитись і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 11, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

ВИРІШИЛИ: підтримати проєкт рішення обласної ради «Про зміну меж 

(розширення) орнітологічного заказника місцевого значення "Будникове"». 

 

 

5. СЛУХАЛИ: Про розгляд питання «Про зміну меж (розширення) 

гідрологічного заказника місцевого значення "Артополот"». 

 

ВИСТУПИЛИ:Корф Є.А., голова постійної комісії, повідомив, що проєктом 

рішення пропонується змінити (розширити) межі території гідрологічного 

заказника місцевого значення «Артополот» площею 507,40 га, оголошеного 

рішенням десятої сесії Полтавської обласної ради п'ятого скликання від 

06.09.2007 «Про оголошення, зміну меж територій та об'єктів природно-

заповідного фонду Полтавської області», на 143,90 га поблизу с. Гаївщина на 

території Лохвицької міської територіальної громади Миргородського району 

Полтавської області. Зазначив, що прийняття рішення сприятиме збереженню 

унікальних та типових ландшафтів області, цінних видів тварин і рослин, 

розвитку екомережі, збільшенню площі природно-заповідного фонду 

Полтавської області на 143,90 га. 

Ознайомив членів постійної комісії з проєктом рекомендацій та 

запропонував визначитись і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 11, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

ВИРІШИЛИ: підтримати проєкт рішення обласної ради «Про зміну меж 

(розширення) гідрологічного заказника місцевого значення "Артополот"». 
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6. СЛУХАЛИ: Про розгляд питання «Про зміну меж (розширення) ботанічного 

заказника місцевого значення "Великий ліс"». 

 

ВИСТУПИЛИ: Корф Є.А., голова постійної комісії, повідомив, що проєктом 

рішення пропонується змінити (розширити) межі території ботанічного 

заказника місцевого значення «Великий ліс» площею 182,00 га, оголошеного 

рішенням виконавчого комітету Полтавської обласної Ради народних депутатів 

від 17.04.1992 № 74 «Про затвердження додаткового переліку заповідних 

об'єктів області», на 11,6 га на території Великобудищанської сільської 

територіальної громади Миргородського району Полтавської області. Зазначив, 

що прийняття рішення сприятиме збереженню унікальних та типових 

ландшафтів області, цінних видів тварин і рослин, розвитку екомережі, 

збільшенню площі природно-заповідного фонду Полтавської області на 11,6 га. 

Ознайомив членів постійної комісії з проєктом рекомендацій та 

запропонував визначитись і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 11, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

ВИРІШИЛИ: підтримати проєкт рішення обласної ради «Про зміну меж 

(розширення) ботанічного заказника місцевого значення "Великий ліс"». 

 

 

7. СЛУХАЛИ: Про розгляд питання «Про зміну меж (розширення) 

ландшафтного заказника місцевого значення "Новосанжарський"». 

 

ВИСТУПИЛИ: Корф Є.А., голова постійної комісії, повідомив, що проєктом 

рішення пропонується змінити (розширити) межі території ландшафтного 

заказника місцевого значення «Новосанжарський» площею 1112,00 га, 

оголошеного рішенням другої сесії Полтавської обласної Ради народних 

депутатів двадцять другого скликання від 27.10.1994 «Про затвердження 

додаткового переліку заповідних територій та об'єктів області», на 15,60 га 

поблизу с. Собківка на території Новосанжарської селищної територіальної 

громади Полтавського району Полтавської області. Зазначив, що прийняття 

рішення сприятиме збереженню унікальних та типових ландшафтів області, 

цінних видів тварин і рослин, розвитку екомережі, збільшенню площі 

природно-заповідного фонду Полтавської області на 15,60 га. 

Ознайомив членів постійної комісії з проєктом рекомендацій та 

запропонував визначитись і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 11, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

ВИРІШИЛИ: підтримати проєкт рішення обласної ради «Про зміну меж 

(розширення) ландшафтного заказника місцевого значення 

"Новосанжарський"». 
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8. СЛУХАЛИ: Про розгляд питання «Про оголошення ландшафтного заказника 

місцевого значення "Нелюбівський"». 

 

ВИСТУПИЛИ: Корф Є.А., голова постійної комісії, повідомив, що проєктом 

рішення пропонується оголосити ландшафтним заказником місцевого значення 

«Нелюбівський» територію площею 138 га на території Диканської селищної 

територіальної громади Полтавського району Полтавської області. Зазначив, 

що прийняття рішення сприятиме збереженню унікальних та типових 

ландшафтів області, цінних видів тварин і рослин, розвитку екомережі, 

збільшенню площі природно-заповідного фонду Полтавської області на 138 га. 

 

Москалик І.В., член постійної комісії, задав питання щодо оформлення 

проєктів рішень обласної ради та дотримання вимог Регламенту Полтавської 

обласної ради восьмого скликання, затвердженого рішенням другої сесії 

Полтавської обласної ради восьмого скликання від 29.12.2020 № 84 (зі 

змінами). 

 

Синявська Т.Г., заступник керівника апарату – керуючий справами 

виконавчого апарату обласної ради, пояснила процедуру підготовки та 

організації розгляду питань, які вносяться на розгляд сесії Полтавської обласної 

ради. 

 

Корф Є.А., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії з 

проєктом рекомендацій та запропонував визначитись і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 10, проти – 0, утримались – 1, не голосували – 0. 

 

ВИРІШИЛИ: 

1. Підтримати оголошення ландшафтного заказника місцевого значення 

«Нелюбівський». 

2. Рекомендувати Полтавській обласній військовій адміністрації 

підготувати відповідний проєкт рішення з цього питання та внести його на 

розгляд обласної ради у встановленому порядку. 

 

 

9. СЛУХАЛИ: Про розгляд питання «Про зміну меж регіонального 

ландшафтного парку "Диканський"». 

 

ВИСТУПИЛИ: Корф Є.А., голова постійної комісії, повідомив, що проєктом 

рішення пропонується змінити межі території регіонального ландшафтного 

парку «Диканський» площею 11945,0000 га, оголошеного рішенням другої сесії 

Полтавської обласної Ради народних депутатів двадцять другого скликання від 

27.10.1994 «Про затвердження додаткового переліку заповідних територій та 

об'єктів області», шляхом виключення земельних ділянок загальною площею 

508,6209 га та включення земельних ділянок загальною площею 1331,5344 га на 
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території Диканської селищної ради Полтавського району Полтавської області. 

Зазначив, що прийняття рішення сприятиме збереженню унікальних та типових 

ландшафтів області, цінних видів тварин і рослин, розвитку екомережі, 

збільшенню площі природно-заповідного фонду Полтавської області на 

822,9135 га. 

 

Москалик І.В., член постійної комісії, задав питання щодо площі 

земельних ділянок, які передбачається виключити зі складу регіонального 

ландшафтного парку «Диканський». 

 

Таранова Т.А., начальник відділу з питань земельних відносин та 

надрокористування виконавчого апарату обласної ради, пояснила порядок 

зміни меж територій та об’єктів природно-заповідного фонду. Звернула увагу 

на дотримання вимог статей 51 – 54 Закону України «Про природно-заповідний 

фонд України». 

 

Корф Є.А., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії з 

проєктом рекомендацій та запропонував визначитись і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 8, проти – 0, утримались – 2, не голосували – 1. 

 

ВИРІШИЛИ: 

1. Підтримати зміну меж регіонального ландшафтного парку 

«Диканський». 

2. Рекомендувати Полтавській обласній військовій адміністрації 

підготувати відповідний проєкт рішення з цього питання та внести його на 

розгляд обласної ради у встановленому порядку. 

 

 

10. СЛУХАЛИ: Про розгляд питання «Про внесення змін до Переліку 

природоохоронних заходів для фінансування з фонду охорони навколишнього 

природного середовища Полтавської області в 2023 році». 

 

ВИСТУПИЛИ: Корф Є.А., голова постійної комісії, повідомив, що проєктом 

рішення пропонується внести зміни до Переліку природоохоронних заходів для 

фінансування з фонду охорони навколишнього природного середовища 

Полтавської області в 2023 році, затвердженого рішенням пленарного засідання 

двадцять другої сесії Полтавської обласної ради восьмого скликання від 

24.03.2023 № 573 (зі змінами). 

Ознайомив членів постійної комісії з проєктом рекомендацій та 

запропонував визначитись і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 11, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 
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ВИРІШИЛИ: 

1. Підтримати внесення змін до Переліку природоохоронних заходів для 

фінансування з фонду охорони навколишнього природного середовища 

Полтавської області в 2023 році. 

2. Рекомендувати Полтавській обласній військовій адміністрації 

підготувати відповідний проєкт рішення з цього питання та внести його на 

розгляд обласної ради у встановленому порядку. 

 

 

11. СЛУХАЛИ: Про використання коштів фонду охорони навколишнього 

природного середовища Полтавської області в 2023 році. 

 

ВИСТУПИЛИ: Москалик І.В., член постійної комісії, зазначив, що відповідно 

до пункту 12 Положення про фонд охорони навколишнього природного 

середовища Полтавської області, затвердженого рішенням десятої сесії 

Полтавської обласної ради шостого скликання від 29.02.2012 (зі змінами) 

контроль за використанням коштів фонду охорони навколишнього природного 

середовища Полтавської області здійснюють: 

− головні розпорядники коштів фонду охорони навколишнього 

природного середовища Полтавської області; 

− Департамент екології та природних ресурсів Полтавської обласної 

державної адміністрації; 

− постійна комісія обласної ради з питань екології та раціонального 

природокористування. 

 

Корф Є.А., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії з 

проєктом рекомендацій та запропонував визначитись і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 11, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

ВИРІШИЛИ: рекомендувати Департаменту екології та природних ресурсів 

Полтавської обласної військової адміністрації до 15 листопада 2023 року 

надати: 

− звіт про використання коштів фонду охорони навколишнього 

природного середовища Полтавської області в 2023 році; 

− пропозиції щодо перерозподілу коштів фонду охорони навколишнього 

природного середовища Полтавської області в 2023 році (у разі наявного 

невикористаного залишку коштів відповідно до Переліку природоохоронних 

заходів для фінансування з фонду охорони навколишнього природного 

середовища Полтавської області в 2023 році, затвердженого рішенням 

пленарного засідання двадцять другої сесії Полтавської обласної ради восьмого 

скликання від 24.03.2023 № 573 (зі змінами). 
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12. СЛУХАЛИ: Різне.  

 

Корецький М.Б., член постійної комісії, порушив питання доцільності 

проведення берегоукріплювальних заходів на Кременчуцькому водосховищі 

під час військового стану. 

 

Кравченко Д.В., член постійної комісії, розповів про критичний стан 

берегової лінії Кременчуцького водосховища та звернув увагу на екологічні 

проблеми жителів с. Мозоліївка Кременчуцького району Полтавської області. 

 

 

 

Голова постійної комісії Євген КОРФ 

 

 

 

Секретар постійної комісії Яніна АРАНЧІЙ 


